



Protokoll styrelsemöte S13 2010-04-27

Närvaro: Sofia Mattsson Ordförande
Tobias Månsson Sekreterare
Fredrik Andersson Skattmästare
Joakim Andersson Källarmästare
Anders Eriksson Cafémästare
Mazdak Farzone Sexmästare
Tobias Johannesson Industrimästare
Jessika Nilsson Programmästare
Philip Ridderheim Överphös
Carl Christian Arlock
Daniel Perván

- §1 OFMÖ Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet öppnat, kl. 12.10.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Daniel Perván och Carl Christian Arlock adjungerades.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tillägget §9.5 Inför VTM.
- §5 Föregående
mötesprotokoll Inga protokoll att godkänna.
- §6 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen ser ut som följer:

#	Ansvarig:	Beslut/Uppgift:	Beslutades:	Rapporteras:
18	Sofia	Policydokument	S10 2009	S14 2010
3	Tobias M	Uppdatering av utskottsidorna	S11 2010	S13 2010

Tobias M upplyste att det kommer att vara en DWWW-kväll torsdag. Utskottsordförandena kan anmäla sig via hemsidan och det kommer det finnas folk där som kan hjälpa dem med att uppdatera sina utskottssidor. Rapporteras åter på nästa styrelsemöte.

- §7 Utskottsrapporter Fredrik rapporterade att han betalat lite fakturor.
- Joakim rapporterade att han har lånat ut saker till DF och Karnevalen.
- Philip rapporterade att han köpt tyg till mantlar och att det går framåt med sponsorer.
- Tobbe J rapporterade att han har tillsammans med Skattmästaren fakturerat företag för Teknikfokus.
- §8 Ekonomisk status Eftersom folk inte kan lämna in papper så finns det inget att rap-



- portera. Detta är förekommande problem. Det kommer inte vara så mycket att berätta på morgondagens sektionsmöte.
- §9 Val av funktionärer Styrelsen **beslöt** att välja Fredrik Appelros (dt07fa4) till Artist.
- §9.5 Inför VTM Sofia upplös övriga styrelsen att OH-papper är fixade inför mötet och att det hade varit bra om Sexmästeriet kunde laga maten innan mötet så att hela sexet inte skulle missa halva mötet. Mazdak trodde sig inte kunna hinna laga mat innan mötet.
- Sofia ställde frågan till Propagandamästaren huruvida vi hinna uppdatera stadgar och reglemente gällande medaljering inför VTM. Propagandamästaren svarade att detta troligen inte kommer att hinna göras innan mötet.
- Sofia meddelade att hon kommer att skicka ett massmail till sektionen om att det är möte imorgon.
- §10 Meddelande Jessika meddelade att det är filmkväll ikväll.
- Fredrik meddelade att köket städade sig själv i lördags.
- Joakim meddelade att det är Snickeboa i helgen.
- Tobias J meddelade att torsdagen den 6:e maj är det en företagskväll inom robotik och semantik.
- §11 Övrigt Fredrik påpekade att det är sommarfest snart, information borde komma ut snart.
- Köket efter Teknikfokus var i ett kaos. Cateringfirman hade det inte helt optimalt när de skulle hämta tillbaka sina fat och dylikt.
- §12 OFMA Ordförande förklarade mötet avslutat, klockan 12.48.
- Vid protokollet Justeras
- Tobias Månsson Sekreterare Sofia Mattsson Ordförande